



填寫報名表前，請先細閱背頁「報名須知」及「退費安排」。

請以正楷填寫 Please complete in BLOCK letters

Please read the Enrollment Policy and Refund Policy at the back before filling in this enrollment form.

參加者資料 Personal Particulars		(*必須填寫 Must be completed)	
* 中文姓名:	_____	* 年齡 Age:	_____
* Name in English:	_____	* 性別 Gender:	男 M / 女 F
* 會友証編號	_____	接送車輛號碼	_____
Membership No.:	_____	Vehicle Reg. No.:	_____
* 聯絡電話 Tel.:	_____		
電郵 Email:	_____		

活動資料 Activity Details		
活動 Activity	活動編號 I/O Code	費用 Fee
1. _____	41140 _____	\$ _____
2. _____	41140 _____	\$ _____
3. _____	41140 _____	\$ _____
4. _____	41140 _____	\$ _____
5. _____	41140 _____	\$ _____
6. _____	41140 _____	\$ _____
總費用 Total Fee:		\$

家長/監護人同意書(十八歲以下參加者必須填寫) Parent consent form (Must be completed for participants under 18)	
家長/監護人簽署 Parent's / Guardi- _____	日期 Date: _____
本人同意 敝子女參加上述活動，並清楚明白此活動內 本人茲證明以上參加者身體健康良好，適宜參加上述之	I fully understand the requirements and hereby give consent for my child to participate in the above programme I hereby certify that the above participant in good health and fit to participate in the above programme.

收集個人資料聲明

香港中華基督教青年會(下稱「本會」)會遵守及履行個人資料(私隱)條例之規定，並確保你的個人資料準確及安全。你的個人資料(包括你的姓名、電郵地址及其他)或會被本會透過電話/郵寄/電子郵件，用作聯絡通訊、籌款、推廣活動、研究調查及其他通訊及推廣之用途。若你希望停止接收本會資訊，請將中英文全名、會員證號碼

Personal Information Collection Statement

Chinese YMCA of Hong Kong undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are accurate and secure. Your personal information (including your name, email address, etc) may be used by Chinese YMCA of Hong Kong for the purposes of sending you organizational updates, fundraising appeals, event invitations, surveys and other communication and marketing via telephone/post/electronic mails. If you do not

職員專用 Staff Only

張貼活動標籤		
1	2	3
4	5	6

收款人 Payee: _____ 收費日期 Pay Date: _____ 收據號碼 Receipt no.: _____